
     Protokoł Nr 10  
 
z posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej z dnia 16 stycznia 2008 r.  
 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 9,00.  
 
 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni członkowie komisji  obecni zgodnie z załączona 
listą obecności, wójt gminy Pabianice H. Gajda , Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej M. Mielczarek. 
 
 
Tematem posiedzenia Komisji było:  
 
1/ Przyjęcie informacji na temat wypoczynku zimowego dzieci i młodzieŜy w szkołach.  
2/ Zatwierdzenie przez Komisję planu pracy Komisji Samorządowo- Społecznej i 
Organizacyjnej Rady Gminy.  
2/ Analiza materiałów na sesję Rady Gminy.  
 
Posiedzeniu Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji H. Kalinowski.  
 
Wójt Gminy H. Gajda przedłoŜył informację na temat wypoczynku zimowego dzieci i 
młodzieŜy w szkołach.  
Plan zajęć rekreacyjno- sportowych w czasie ferii zimowych w okresie 11 – 23 luty 2008 r. w 
godzinach od  9,00  - 13,00 w Gimnazjum im. A. Mickiewicza w Piątkowisku  „ Feriada 
2008” stanowi zał nr 1 do protokołu.  
Harmonogram zajęć w czasie ferii zimowych  w Szkole Podstawowej w Bychlewie w roku 
szkolnym 2007 /08 stanowi zał. nr 2 do protokołu .  
Plan zajęć rekreacyjno- sportowych w czasie ferii zimowych w okresie 11 – 23 luty 2008 w 
godzinach 9,00 – 13,00 w zespole Szkolno – Przedszkolnym w Piątkowisku „ Feriada” 2008 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu .  
Informacje dyrektorów szkół : S.P. W Pawlikowicach i S.P w Petrykozach o planowanym 
wypoczynku dzieci i młodzieŜy w okresie ferii zimowych w szkołach stanowią załączniki nr 4 
i nr 5 do protokołu.  
 
 
Radny A. Jaksa w dyskusji zabierając głos zasugerował wyasygnowanie kwoty na 
zabezpieczenie ewentualnego wynagrodzenia dla kierowcy, który mógłby dowozić dzieci na 
zajęcia do szkoły podczas ferii.  
Na pewno otworzyłoby to bardziej zaplanowaną w szkołach „ feriadę”. 
 
Wójt poinformował, Ŝe zwróci się do dyrektorów o wykonanie rozeznania wśród dzieci i 
młodzieŜy tzw. dojeŜdŜającej i przekazanie informacji ile osób  będzie chętnych do 
korzystania z zajęć świetlicowych podczas ferii, wówczas dopiero będzie moŜna uruchomić 
dojazd .  
 
Komisja przedłoŜoną informację na temat   wypoczynku zimowego dzieci i młodzieŜy w 
szkołach przyjęła do akceptującej wiadomości. 
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Ad. pkt. 2.  
 
Komisja  do opracowanego planu pracy na rok 2008 na poprzednim posiedzeniu wniosła 
następujące poprawki  : 
 
- w miesiącu lutym postanowiła dodatkowo zająć  się  drugim tematem dot. opracowania 
koncepcji wypoczynku letniego dzieci i młodzieŜy.  
Spotkanie Komisji zorganizować z udziałem dyrektorów szkół , Prezesów Klubów 
sportowych i Prezesów Ochotniczych StraŜy PoŜarnych.  
 
Plan pracy Komisji Samorządowo-Społecznej na rok 2008 przedstawia się w sposób zapisany 
poniŜej: 
 
 
 
 

PLAN PRACY KOMISJI SAMORZ ĄDOWO-SPOŁECZNEJ i ORG. NA 2008 r. 
 
 

Lp Tematyka posiedzenia  Termin  
1. 1. Analiza projektu budŜetu gminy na rok 2008. 

2. Przyjęcie informacji  na temat organizacji wypoczynku 
zimowego dzieci i młodzieŜy w szkołach. 
3. Sprawy róŜne / analiza materiałów na sesję/  

Styczeń 

2. 1. Funkcjonowanie opieki zdrowotnej w gminie Pabianice na tle 
zmian organizacyjnych i bazowych. 
2. Opracowanie koncepcji wypoczynku letniego dzieci i 
młodzieŜy.  
2. Sprawy róŜne / analiza materiałów na sesję/ 

Luty  

3. 1. Analiza sprawozdania z wykonania budŜetu gminy Pabianice 
za rok 2007 - spraw dot. kompetencji komisji. 
2.Przyjęcie informacji  o organizacji planowanego wypoczynku 
letniego dzieci i  młodzieŜy z uwzględnieniem udziału organizacji 
pozarządowych 
3. Sprawy róŜne / analiza materiałów na sesję/ 

Marzec 

4. 1.Informacja na temat działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej za ubiegły rok i planowane działania na rok 2008.  
2.Sprawy róŜne / omówienie materiałów na sesję Rady Gminy/  

Kwiecień  

5. 1. Przyjęcie informacji o planowanych inwestycjach i remontach 
w szkołach oraz o strukturach organizacyjnych szkół 
podstawowych i Gimnazjum. Posiedzenie  wspólne z K. Gosp. 
Finans.  
2. Sprawy róŜne /analiza  materiałów na sesję/ 

Maj  

6. 1.Stan rozwoju kultury / Dom Ludowy, KGW / wraz z 
bibliotekarstwem na tle istniejącej bazy w gminie Pabianice. 
2. Sprawy róŜne / analiza materiałów na sesję/ 

Czerwiec 

7. Przerwa wakacyjna Lipiec 
8. Komisja wyjazdowa / Posiedzenie wspólne z K Gosp. Finans.  

1.Ocena  stanu przygotowań placówek oświatowych do 
rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2008/09.  
2. Sprawy róŜne / analiza materiałów na sesję 

Sierpień 
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9. 1. Informacja na temat działalności Gminnej Orkiestry D ętej i 
zespołu Pieśni i Tańca „Bychlewianka” 
2. Analiza sprawozdania z wykonania budŜetu gminy Pabianice  
3. Sprawy róŜne / analiza materiałów na sesję/ 

Wrzesień 

10. 1.Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy 
Pabianice z uwzględnieniem ruchu drogowego. 
2. Przyjęcie informacji o przygotowaniu do akcji zima przede 
wszystkim w odniesieniu do dróg krajowych, wojewódzkich i 
powiatowych. 
3. Sprawy róŜne / analiza materiałów na sesję rady gminy 

Październik  

11. 1.Podsumowanie działalności sportowej w gminie Pabianice za 
rok 2008.  
2. Sprawy róŜne / analiza materiałów na sesję rady gminy/ 

Listopad 

12. 1. Opracowanie planu pracy na rok 2009. 
2. Wstępna analiza projektu budŜetu na rok 2009. 

Grudzień  

  
 
Opracowany plan został zatwierdzony przez Komisję w glosowaniu – jednomyślnie.  
 
 
Ad. pkt. 3.  
 
Komisja zapoznała się z projektami uchwał przygotowanymi na XVII sesję Rady Gminy 
Pabianice.  
Były to uchwały w sprawach:  
 
- zmiany Uchwały Nr XIV/89/2007 z dnia 29 października 2007 w sprawie określenia stawek 
podatku od środków transportowych na 2008 rok ,  
 
- uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problem ów3 Alkoholowych 
na rok 2008 ,  
 
- uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  na rok 2008  
 
Projekty uchwał w sprawach : uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problem ów  Alkoholowych na rok 2008  i  
uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  na rok 2008 przedstawiła 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej M. Mielczarek.   
 
 
Komisja zaopiniowała powyŜsze projekty uchwał – pozytywnie nie wnosząc uwag.  
 
 
Na tym posiedzenie Komisji zostało  zakończone.  
 
Protokołowała:     Posiedzeniu przewodniczył: 
Urszula Czerwonka      Przewodniczący Komisji  
        
       Henryk Kalinowski  


